
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 

förening den 3 maj 2021 i Träffpunktens lokaler i Fårösund 

Närvarande styrelseledamöter: Annika Ekström, Tomas Erlandsson, Janne 
Olsson, Thomas Reinhag, Gullbritt Thorsell, Hans Åkermark och revisorn Valter 

Möllerström. 

Frånvarande: Arnstein Snyen Marajala. 

1. Ordförande Janne Olsson öppnade mötet.  

2. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 72 710 kronor.  

Antalet medlemmar är idag 193 st. 

4. Skrivelse har kommit från TELE2 och Com Hem att de båda går ihop. 

Varumärket kommer att bil TELE2. Com Hem försvinner som varumärke. Det 

kommer inte att innebära någon förändring för oss som kund. 

Valter ansvarar för att uppdatera vår hemsida. 

5. Vår hemsida saknar idag information om hur man gör för att: 

- få en ny anslutning i sin fastighet 

- omfattas av vårt gruppavtal 
- bli medlem i vår förening. 
 

Valter ansvarar för att uppdatera hemsidan med dessa uppgifter. 
 Antalet besökare på Hemsidan har sedan föregående styrelsemöte sjunkit till 

i genomsnitt ca 700 st. per månad. 

6. Vi beslutade att hålla Årsmöte lördagen den 19 juni 2021 kl. 14.00. Janne 

kontaktar Vandrarhemmet för bokning av lokal samt kaffe och bullar till ca 25 
personer och skickar info till Hasse när bokningen är klar. 

Hasse skickar ut kallelse till medlemmarna någon gång mellan 25 maj och 5 juni.  
Janne har skrivit Verksamhetsberättelse och Verksamhetsplan.  
Resultat- och Balansrapport samt Revisionsberättelse är klar. 

Valter uppdaterar vår hemsida med datum för årsmötet och lägger in 
Verksamhetsberättelsen och Verksamhetsplanen samt lägger ut info på Facebook. 

Gullbritt skriver Dagordning och anslår kallelsen på anslagstavlor. 
 
7. Nästa styrelsemöte blir måndagen den 14 juni 2021 kl. 17.00.  

 

8. Janne Olsson avslutade dagens styrelsemöte. 

 

Vid protokollet 

 

Gullbritt Thorsell/Sekr.  Janne Olsson/Ordf.  


